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ΘΕΜΑ: «Εκτός προγραμματισμένων ακτοπλοϊκών δρομολογίων η Ανάφη»

Κύριε Υπουργέ,

Έντονος προβληματισμός διακατέχει τους κατοίκους της νήσου Ανάφη, αναφορικά με
την παντελή έλλειψη προγραμματισμού των πασχαλινών και θερινών ακτοπλοϊκών
δρομολογίων εξαιτίας χρόνιων προβλημάτων. Η νήσος παραμένει συνδεδεμένη για έξι
μήνες καθ’  έτος,  από Μάιο έως και Οκτώβριο,  μετά από διενέργεια διαγωνισμού και
υπογραφή σύμβασης της γραμμής με τη διαδικασία που ακολουθείται να είναι η
παρακάτω: Μετά τη λήξη της σύμβασης τον Οκτώβριο, διενεργείται νέος διαγωνισμός ο
οποίος τελεσφορεί τον Μάρτιο, ακολουθεί περίοδος κατάθεσης ενστάσεων η οποία
απαιτεί μεγάλο χρονικό διάστημα για την ολοκλήρωσή της, καθώς παραπέμπεται στο
Ελεγκτικό Συνέδριο, και τελικώς γίνεται η ανάθεση του έργου κατά τον Μάιο μήνα.
Αποτέλεσμα της ανωτέρου διαδικασίας είναι η νήσος να παραμένει κάθε χρόνο έξι
μήνες χωρίς ακτοπλοϊκή σύνδεση, με τους επισκέπτες να μην έχουν πρόσβαση σε
διαθέσιμες πληροφορίες δρομολογίων, καθώς και σε επιλογή κράτησης εισιτηρίων
μέσω διαδικτυακών ταξιδιωτικών πρακτορείων μέχρι και τις αρχές του καλοκαιριού.
Ένας άλλος παράγοντας που επιβαρύνει την ακτοπλοϊκή ένωση του νησιού αποτελεί η
παλαιότητα του πλοίου που εκτελεί τα δρομολόγια, καθώς μόνο κατά την φετινή
περίοδο τέσσερα δρομολόγια παρέμειναν ανεκτέλεστα εξαιτίας βλαβών, ενώ δεν είναι
ασύνηθες το φαινόμενο η Ανάφη να μένει χωρίς πλοίο για έως και δεκαπέντε ημέρες.
Όλα τα ανωτέρω λειτουργούν ως τροχοπέδη για την τουριστική ανάπτυξη του νησιού
στο οποίο τα τελευταία χρόνια έχουν πραγματοποιηθεί αξιόλογα έργα υποδομών και
τουριστικών επενδύσεων, που θα μπορούσαν να το αναδείξουν ως ένα ελκυστικό
τουριστικό προορισμό.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να προβείτε άμεσα σε ενέργειες, προκειμένου η νήσος Ανάφη αποκτήσει
τακτική ακτοπλοϊκή σύνδεση για όλη τη διάρκεια του έτους, με τη διενέργεια
διαγωνισμών και την υπογραφή συμβάσεων με ναυτιλιακή εταιρία, ούτως ώστε να
καλλιεργηθεί αίσθημα ασφάλειας μεταξύ των μονίμων κατοίκων και ταυτόχρονα να
επιτευχθεί η τουριστική και οικονομική ανάπτυξή της;

2. Προτίθεσθε να προβείτε άμεσα σε ενέργειες,  προκειμένου να διασφαλιστεί ότι το
πλοίο που θα αναλάβει την ακτοπλοϊκή σύνδεση του νησιού θα είναι νεότευκτο, ούτως
ώστε να αποφευχθούν τα πολλά περιστατικά καθυστερήσεων και ανεκτέλεστων
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δρομολογίων που σημειώθηκαν τα προηγούμενα χρόνια, εξαιτίας συνεχών βλαβών
λόγω παλαιότητας του πλοίου που εκτελούσε το συγκεκριμένο δρομολόγιο;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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